



ELECTRONICS



3DP Technology Ltd

朱古力 3D 打印原來如此容易 Prints Anything from Chocolate to Ceramics

這裡展示的是由三維打印科技有限公司出品的教學用 3D 打印機，用上他們研發的智能噴頭，便能以不同物料如塑膠、陶瓷、金屬或朱古力等製作立體造型。他們還成功研發一個可以擴展的 3D 打印機，只需換上不同大小的支架，即可印出體積由 1,800 至 60,000 立方厘米的製成品。該智能噴頭及「三角聯動三維打印機械人」在 2015 年日內瓦國際發明展中，贏得評審團嘉許金獎及羅斯健體與美容研究所醫生頒發的創新獎。

On display here is a 3D Printer Robot Educational Kit designed and manufactured by 3DP Technology Limited. With their proprietary smart cartridge, the printer easily makes 3D forms in various materials, such as plastics, ceramics, metal or even chocolate. 3DP also invented a free-scale 3D printer that comes with metal supports in three different sizes, making prints from 1,800 to 60,000 cubic centimetres. In 2015, Scalable Delta 3D Printer and Removable Dispenser Cartridge won a Gold Medal with congratulations from the jury and an Innovation Award from the Institute of Health and Beauty from Doctor Mukhina, Russia in the 43rd International Exhibition of Inventions of Geneva.

* 三維打印科技有限公司於 2014 年落戶科學園。如欲瀏覽更多資料，請掃描 QR 碼。

* 3DP Technology Limited has had their office running at Hong Kong Science Park since 2014.
More information is available by scanning the QR code.

